
ACTA 6/2022 CONSELL DE MEDI AMBIENT

Dia: dilluns 19 de setembre de 2022

Hora inici: 19.00h

Lloc: Sala Ainaud de Lasarte Ajuntament de Sant Pol

Aquest acta recull les idees principals de les intervencions i acords

Assistents:

� Representació de la ciutadania: Pere Belmonte i Jordi Xumetra. S’excusen Andrea

Soto, Esther Cruz i Jaume Pujolràs.

� Representació  dels  grups  municipals:  Josep  Parada  (Junts  per  Sant  Pol)  i  Gus

Romero (CUP Sant Pol)

� Representació d’en(tats: Anna Romero  i Anna Rovira (AFA Escola Sant Pau).

S’excusa  Joan Piqueras, SEIR  l’Hotel  i Joan Mestres (ADF Vallalta)

� Representació de l’Ajuntament : Isabel Llari, Regidora d’Urbanisme, Medi Ambient

i Equitat i Elena Fernández, tècnica de medi ambient.

 

Ordre del dia:

0. aprovació actes anteriors 4 i 5/2022

1. Designació representant a la comissió de seguiment del POUM . Per unanimitat dels assistents

s’aprova la designació d’en Pere Belmonte com a representant del Consell de medi ambient a la

comissió de seguiment que es cons(tuirà en breu. La data prevista de la primera sessió és el

proper 6 d’octubre a les 19h.

2. Designació representant a la Junta de Patrimoni. Proposar un canvi/ relleu entre els  nous

membres.  Per  unanimitat  dels  assistents  s’acorda  que  en  Jordi  Xumetra  segueixi  com  a

representant  del  Consell  a  la  Junta  de  Patrimoni,  malgrat  després  de  13  anys  desenvolupant

aquesta funció posa de manifest la necessitat de ser rellevat. S’acorda que en aquest moment en

que s’està fent la revisió del catàleg de bens patrimonials del municipi per incloure en l’aprovació

inicial del nou POUM 2022, ell con(nuï en el càrrec per la seva llarga experiència i sigui rellevat

quan alguna  altra  persona membre del  Consell  pugui  agafar aquesta funció.  Els  membres del

consell es comprometen a fer-ho.

En aquest darrer punt la Regidora de Medi ambient manifesta que algunes persones representants

d’en(tats, així com representants que van presentar la seva candidatura a Btol individual, no estan



assis(nt al Consell i per aquest mo(u caldrà recordar el compromís d’assistència ja que els consells

sectorials tenen per objec(u  promoure la par(cipació ciutadana

3. Projecte naturalització de platges: properes actuacions.

La tècnica de medi ambient exposa les següents consideracions en relació al desenvolupament del

projecte de custòdia de les platges mitjançant l’en(tat Natura: d’acord amb la dinàmica de les

platges a Sant Pol de Mar, que comporta que els temporals puguin crear platges amb una amplada

considerable,  mentre  que  la  següent  platja  es  quedi  molt  reduïda,  i  això  ser  reversible  en  el

propers temporals, es proposa dirigir els esforços a consolidar les àrees més resistents a la força

dels  temporals,  concretament  els  roquissars,  esculleres  de  granit  que  protegeixen el  camí  de

serveis i la via del tren a la Platja de can Villar(tant en el cap de l’escullera, com especialment al

peu, a la platja).  Les actuacions a executar aquest  any serien l’eliminació d’espècies invasores

( canya, ungla de gat..) i  la  repoblació posterior amb espècies d’aquests ambients, bàsicament

fonoll marí, i deixar créixer a la primavera les espècies de platja que sur(n en aquests ambients a

restaurar,  especialment  als  peus de les  esculleres,  on ja hem vist  que hi  ha certa  restauració

natural. Proposem una ac(vitat d’eliminar a invasores una de replantació d’autòctones. Pendent

de determinar el calendari de les dues actuacions

En relació al projecte “Sor3da de descoberta i sensibilització al medi natural proper: ecosistema

dunar i riera de Sant Pol” que portarà a terme l’AFA de l’Escola Sant Pau amb la col·laboració de

la Regidoria de Medi Ambient, les representant de l’AFA, Anna Romero i Anna Rovira exposen el

projecte presentat a l’escola i que s’adjunta. 

S’acorda  que  les  actuacions   a  l’escola  es  concentraran  a  la  primavera  2023,  el  calendari  de

sessions està pendent d’acordar però la proposta s’exposarà al Consell escolar del 20 de setembre

ja que cal aprovar el calendari de sor(des al medi proper on s’emmarca el projecte.

S’acorda que la Regidoria de Medi ambient pressupostarà per l’exercici 2023 una dotació de 1250€

per  la  realització  d’aquesta  ac(vitat.  També es  valora la  possibilitat  d’aprovar  un  conveni  de

col·laboració entre l’AFA, l’escola i l’Ajuntament per la realització d’aquest projecte. Es proposarà

un esborrany de conveni des de la Regidoria de Medi Ambient.

4.Jornada informa3va servei  de  recollida PaP amb la presencia  del  director  de  l’Agència de

Residus de Catalunya (Isaac Paraire).  Inicialment es proposava la data del  10 d’octubre,  però

aquesta data s’ha vist modificada al 15 de novembre en el moment de redactar l’actual acta del

consell.

5. Altres temes sobrevinguts. No s’exposa cal altra tema 

S’aixeca la sessió a les 20:30h i es proposa que la propera sessió es realitzi el 2 de novembre a les

19h.


